
 NOVOVESKÝ 

ZPRAVODAJ
 PROSINEC 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nové Ouholice pod sněhovou přikrývkou / listopad 2023 

 

 

 

 

Miřejovice · Nová Ves · Nové Ouholice · Staré Ouholice · Vepřek 



 2 

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Hlášení závad: tel.: 315 765 056,  e-mail: poruchy@nova-ves.cz 

Městská policie Veltrusy: tel.: 777 919 156, 777 919 157 

Servis přípojek - kanalizace: spol. AQ – tel. 416 831 304 (p. Nováková),  víkendy - 

tel. 724 719 298, 776 001 806 

Připomínky, nápady pro zlepšení fungování obce: info@nova-ves.cz 

 

Periodický tisk územního samosprávního celku. 

Vydává:  Obecní úřad Nová Ves, Nová Ves 154, 277 52,  IČ: 00237132, pro své části: 

Miřejovice, Nová Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice a Vepřek.  

Vychází 12 × ročně. Distribuce zdarma. 

Je registrován Ministerstvem kultury ČR pod číslem E 10295. 

Číslo 12/2023 vydáno 15. 12. 2023 v Nové Vsi v nákladu 555 ks. 

Zasílání příspěvků do zpravodaje: zpravodaj@nova-ves.cz. 

Redakce (informační výbor obce):                                                                                        

Ing. Bohdana Tobiášková, Jiří Faix, Mgr. Jiří Karas. 

Fotografie na titulní straně: Martin Kádner 

Za správnost a věcnost údajů uvedených v příspěvcích odpovídají jejich autoři.  

Názory obsažené v příspěvcích nemusí vyjadřovat stanovisko redakce nebo 

zastupitelstva obce. 

 

Uzávěrka dalšího vydání Novoveského zpravodaje je 15. ledna 2024. 

mailto:poruchy@nova-ves.cz
mailto:info@nova-ves.cz
mailto:zpravodaj@nova-ves.cz
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Bohatá sněhová nadílka  

 

Vybíráme z kronik: Vyprávěnky Josefa Moláčka (r. 1955) 
Přeci však se svými bývalými kamarády, dnešními starci, téměř osmdesátiletými, si o tom 

pohovoříme a zasmějeme se mnohému uličnickému kousku, který jsme provedli. Např.  

V roce 1885 jsme šli ze školy. U strážního domku na dráze byla studna s okovem, z níž 

nosila v putně vodu domů jistá babka Temníčková ve Vratech č. 39 a aby plecháč, kterým 

vodu z okova nabírala, netahala pokaždé sebou, nechala ho stát na roubení studny a tu 

my kluci jsme soudili co s ním, že by se snad hodil do studny. Venca Kratochvíl čin 

provedl a Temníčková vidouce mě svedla čin na mě a šla k nám se žalobou, otec, jak 

bylo jeho nechvalným zvykem, aniž se přesvědčil řemenem trestal nejen mě, ale také 

bránící matku, zatím co starý Kratochvíl se Vencovi zasmál. Nevím, kdo měl tenkrát 

pravdu, vím jen, že jsem měl zmodřená záda. A tak se mi stalo několikráte. Jdouce ze 

školy, bylo zvykem házeti po sobě „mičudou“, byl to chuchvalec hadrů, pošitý čtvercatově 

špagátem. U domku čp. 39 byl podél domku příkop silnice, v němž stála zahnívající voda, 

zelená, smrdutá. Majitel domku byl Frant. Dvořák příbuzný Ant. Dvořáka skladatele, muž 

mladý, rázný řezník, když nám „mičuda“ spadla do příkopu a se napila smrdutou tekutinou 

a její majitel, Honza Šrotýř začal „vodu“ z ní vytloukati o sotva opravený a obarvený pilíř 

domku, a nadělav tam pořádné koláče, p. Dvořák nevyběhl z domku, ale vylítl, řval na 

svoji manželku: „Aninko dej sem nůž, já ho kluka vypárám.“ a hnal se v těžkých botách za 

námi, ovšem že marně. My pak jsme se dlouho ploužili do školy a ze školy přes Vepřek 

oklikou, míjíce opatrně stavení páně Dvořákovo, aby vyhrůžku svoji nesplnil.  

Připravila Bohdana Tobiášková, informační výbor (v původním znění, neupraveno) 
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blíží se nám konec roku, svátky klidu, míru a pohody.  

Pro mě osobně je to jedno z nejkrásnějších období roku. Vždycky mi 

přijde, že se v ten moment čas tak trochu zpomalí, ne-li úplně zastaví   

a člověk má možnost si celý rok zhodnotit, bilancovat. 

Ohlédnu-li se tedy za tímto rokem, byla to pro mě obrovská škola života. Nemyslím si, 

že je tu třeba detailně vyjmenovávat, co všechno jsme tu tenhle rok zažili, vždyť jsme 

to prožívali všechno společně. Dotáhli jsme obrovský projekt rekonstrukce silnice, 

chodníků, veřejného osvětlení a zeleně. Byla to asi největší akce, co tahle obec kdy 

zažila. Dotklo se to snad každého z nás. Někdo pomohl fyzicky, někdo informacemi co 

se dá kde zlepšit. Někdo zase tím, že nám držel palce, nebo nám naopak vynadal, 

nebo byl nepříjemný, protože i to k tomu patří. Člověk díky tomu aspoň nabírá cenné 

zkušenosti. Jsou to takové malé či větší střípky, které dávají dohromady obraz života 

na vesnici. Všem, kteří pomohli k tomu, aby se nám tu lépe žilo, moc děkuji. 

Chtěl bych tedy nám všem popřát, abychom takhle společně zvládli i ty další projekty, 

které na nás čekají v roce příštím. A také abychom se rádi potkávali a trávili spolu čas 

na obecních akcích atd. Nenechme se prosím vtáhnout do „trendu“ blbé nálady, který 

se na nás řítí z televize a internetu. Souhlasím, že doba není jednoduchá, ale to nebyla 

ani v minulosti. Ať byli naši předci v chudobě, bídě, nebo nesvobodě, nikdy si 

nenechali „sáhnout“ na tradice, uměli se bavit, smát se a těšit se ze vzájemných 

setkání. I když jsem člověk, který kouká spíš do budoucna, myslím, že tohle malé 

ohlédnutí do dob dávno i nedávno minulých by nám mohlo pomoci uchovat dobrou 

náladu i do budoucna.  

Přeji Vám všem klidné prožití vánočních svátků s Vašimi milovanými                    

a do Nového roku Vám přeji hlavně zdraví, mnoho štěstí a úspěchů                     

v soukromém i pracovním životě a hlavně: dobrou náladu. 

Srdečně zdraví Lukáš Jansa, starosta obce Nová Ves 
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Ve středu 6. 12. 2023 se sešlo zastupitelstvo na svém pravidelném zasedání v počtu    

9 členů. Přítomni byli: L. Jansa, Ing. M. Knížková, Ing. P. Štorek, Ing. A. Titěra,            

Ing. R. Hakrová, M. Srncová, Ing. B. Tobiášková. M. Exner a Ing. arch M. Hujer., 

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné: 

 Vzalo na vědomí zprávu o hospodaření obce v říjnu 2023. 

 Schválilo rozpočtové opatření č. 6/2023. 

 Vzalo na vědomí zprávy informačního, kontrolního, a kulturního výboru. 

 Projednalo žádost o příspěvek na rekonstrukci ZŠ Veltrusy. 

 Schválilo rozpočet obce a MŠ na rok 2024. 

 Schválilo poskytnutí finančního krytí MŠ Nová Ves. 

 Pověřilo starostu k provedení rozpočtového opatření k 31. 12. 2023. 

 Schválilo organizační strukturu obce pro rok 2024. 

 Schválilo mimořádnou splátku úvěru. 

 Schválilo obecně závaznou vyhlášku obce č. 1/2023 o místních poplatcích. 

V diskuzi starosta informoval: 

 15. 1. 2024 od 17:30 proběhne veřejné projednání změny č. 1 územního plánu. 

 V dubnu 2024 by měla začít výstavba protihlukových stěn na Vepřku.  

 Zdárné dokončení opravy II/608 v Nových Ouholicích směrem k autobazaru. 

Zapsala Lucie Kinlová - Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové Vsi: 

www.nova-ves.cz v záložce Samospráva / zápisy ze zasedání zastupitelstva (v pravém 

sloupci). 

  
 

 

http://www.nova-ves.cz/
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   1. 10. 2023 31. 10. 2023 

BÚ Česká spořitelna I 3 245 002,61 Kč 2 073 867,54 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 765 575,92 Kč 1 219 988,92 Kč 

BÚ ČNB                                              11 983 498,90 Kč 12 004 121,10 Kč 

Pokladna 27 507,00 Kč 18 097,00 Kč 

Celkový stav finančních 

prostředků obce  
16 021 584,43 Kč 15 478 074,56 Kč 

   
Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 74 722,00 Kč 19. 10. 2023 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Technický dozor – chodníky NO 42 955,00 Kč  2. 10. 2023 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 60 000,00 Kč  2. 10. 2023 

Údržba travnatých ploch 46 200,00 Kč  3. 10. 2023 

Výsadba zeleně podél silnice II/608 276 966,00 Kč  4. 10. 2023 

Sociální pojištění 98 591,00 Kč  5. 10. 2023 

Zdravotní pojištění 45 777,00 Kč  5. 10. 2023 

Záloha na daň z příjmů 36 175,00 Kč  5. 10. 2023 

Zákonná měsíční odměna (plat) 102 041,00 Kč  5. 10. 2023 

Plat 31 961,00 Kč  5. 10. 2023 

Zákonná měsíční odměna (plat) 31 342,00 Kč  6. 10. 2023 

Svoz tříděného odpadu 9/2023 108 717,17 Kč  10. 10. 2023 

Svoz komunálního odpadu 9/2023 47 567,74 Kč 10. 10. 2023 

Svoz velkoobjemového a 

nebezpečného odpadu 
71 169,54 Kč 10. 10. 2023 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 10. 2023 

Výsadba zeleně podél silnice II/608 70 916,00 Kč 25. 10. 2023 

Záloha na energie 336 100,00 Kč 25. 10. 2023 

Aktualizace povodňového plánu 30 000,00 Kč 25. 10. 2023 

Náhradní oplocení a vegetační 

úpravy podél silnice II/608 
213 403,20 Kč 30. 10. 2023 

Splátka úroků z úvěru - kanalizace 37 590,33 Kč 31. 10. 2023 
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Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení 18 125 028,00 Kč 

Připravila R. Hakrová, místostarostka 

Schůzka na ŘSD ohledně zkapacitnění D8 

Jak jsem psal v minulém čísle, v listopadu jsme se zastupiteli řešili projekt zkapacitnění 

dálnice D8 Zdiby – Nová Ves. V tomto úseku by měla být dálnice rozšířena na 3 + 3 pruhy. 

Což by znamenalo předělání mostu přes Vltavu. Obávali jsme se také demolice stávajících 

protihlukových stěn (včetně těch, co se začnou stavět v příštím roce), předělání křižovatky    

a další. Proto jsem se rád zúčastnil schůzky, kterou na ředitelství ŘSD- závod Praha 

zorganizoval náš zastupitel a poslanec Martin Exner. 

Sdělili jsme jim všechny naše obavy a výhrady k projektu. Byli jsme ujištěni, že PHS 

(protihlukové stěny) Vepřek, které se začnou stavět na jaře příštího roku, tam i při 

případném rozšíření dálnice zůstanou. Předali jsme jim i naše námitky z procesu EIA, včetně 

znaleckých posudků, aby se dostaly přímo ke zdroji. 

Dozvěděli jsme se také, že hlavní část projektu je ta od Úžic směrem na Prahu, realizace by 

tak pravděpodobně byla na několik etap a ta naše část postavena až jako poslední. Je tak 

možné, že k ní nedojde nikdy, protože větší prioritu má pro ŘSD dobudování obchvatu 

Prahy.  

Slíbili jsme si, že stejný formát setkání pro nás M. Exner zorganizuje i se Správou železnic, 

případně i s lidmi z ministerstva dopravy, protože projekt VRT se také začal „odchylovat“    

od kurzu, co se slibů a závazků státu vůči obcím týče. Panu Exnerovi za jeho snahu děkuji. 

Určitě vás budu informovat o dalším vývoji. 

L. Jansa, starosta 
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Přehledný seznam všech poplatků, včetně možností plateb je přehledně popsán na 

webu obce: https://www.nova-ves.cz/poplatky/.  

Nálepky musí být na všechny popelnice. Po zaplacení si je můžete vyzvednout na 

obecním úřadě nebo Vám je na vyžádání e-mailem nebo telefonem po obdržení 

platby hodíme do schránky. Platba za odpady a psy má být podle vyhlášky uhrazena 

do konce února. Upozorňuji, že svozová firma od března nebude vyvážet popelnice, 

které nemají vylepenou nálepku pro aktuální rok!  

Svoz odpadů: SAZBA na rok 2024 zůstává stejná jako v loňském roce, tj. 1 200 Kč. 

Úhrada a variabilní symbol  

Platby lze provést na pokladně Obecního úřadu Nová Ves v úřední dny nebo zasláním 

na bankovní účet vedený u České spořitelny, číslo účtu: 0460043319/0800.  

Variabilní symbol: č.p. vašeho domu + číslice označení vaší části obce.  

Označení částí obce: Nová Ves - č. 1, Nové Ouholice – č. 2, Staré Ouholice – č. 3, 

Vepřek – č. 4, Miřejovice – č. 5.  

Příklad: Trvalý pobyt na adrese Nová Ves 154, jako variabilní symbol uvedu: 1541  

Do zprávy pro příjemce uveďte, prosím, za koho platíte: příjmení + případně pes. 

Při platbě na běžný účet uveďte do emailu ou.novaves@centrum.cz, kolik máte 

popelnic, abyste obdrželi správný počet známek (např. 2x černá, 1x žlutá, 1x hnědá, 

1x modrá).  

Po přijetí platby Vám známky vhodíme do schránky. 

Případné dotazy týkající se plateb za poplatky Vám rádi zodpovíme na e-mailu: 

lucie.kinlova@nova-ves.cz, tel. 315 765 056.          

Lucie Kinlová, úřednice 

https://www.nova-ves.cz/poplatky/
mailto:ou.novaves@centrum.cz
mailto:lucie.kinlova@nova-ves.cz
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Zastupitelstvo obce schválilo na svém zasedání 6. 12. 2023 cenu stočného za m3        

na rok 2024 ve výši: 67,66 Kč bez DPH = 75,78 Kč včetně DPH 12 %. 

Pro srovnání uvádím oznámenou cenu od Vodárny Kladno – Mělník, akciová 

společnost pro rok 2024, která je 74,13 Kč/m3  včetně DPH. Sociálně únosná cena pro 

rok 2024 je stanovena na úrovni 72,95 Kč/m3 bez DPH, tedy 81,70 Kč/m3 včetně DPH. 

Nejvyšší položkou, která vstupuje do kalkulace ceny, je cena za elektrickou energii. 

Z tohoto důvodu vedení obce aktuálně prověřuje možnosti instalace fotovoltaických 

panelů na všechny čistírny odpadních vod. Pokud by se toto podařilo, mohlo by dojít 

k zajímavému snížení ceny stočného v dalších letech.  

Kalkulaci ceny pro stočné pro kalendářní rok 2024 najdete na webu obce. 

Ing. Renáta Hakrová, místostarostka 
 

Pondělí 25. 12.     státní svátek – zavřeno 

Úterý 26. 12.     státní svátek – zavřeno 

Středa 27. 12 – pátek 29. 12.  otevřeno standardně 

Pondělí 1. 1. 2024   státní svátek – zavřeno 

V týdnu otevřeno standardně. 

Pátek 5. 1.      otevřeno pouze od 9:00 do 10:30 

R. Procházková, pracovnice pobočky Nová Ves 
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Členskou schůzku konanou na obecním 
úřadu jsme měli tentokrát hodně pestrou. 
Na úvod nás navštívila a podarovala 
drobnostmi nadpřirozená stvoření 
v podobě „starého“ čerta a o něco 
mladšího Mikuláše.  

„Čertice“ Jarka Horová slavila vzácné 
kulatiny, což nám neuniklo. Využili jsme 
příležitosti a toto výročí jí spolu s přáním 
zdraví a pohody připomněli kytičkou           
a drobným dárkem. Vzhledem k tomu,      
že    i dobrá polovina přítomných slavila 

narozeniny nebo jmeniny, jsme nouzí o pochutiny netrpěli, štědrost a kuchařské vlohy 
dárkyň ocenili.  

Na schůzce jsme se navzájem informovali o navštívených akcích, kterými byly: 

návštěva představení Hoří má panenko v divadle Na Fidlovačce, adventní setkání       

ve mlýně a při rozsvěcování stromečků v obci a koncertu Ondřeje Havelky a jeho 

Melody Makers v Kralupech.   

 

Značná část schůzky byla věnována vyhodnocení jednotlivých paměťových                

a logických cvičení, kterým jsme se průběžně na svých dosavadních schůzkách 
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věnovali. Zpestřením byly cenné informace získané studiem univerzity třetího věku 

v oblasti potravinářství. 

 Dohodli jsme se, že se opět setkáme: na adventním vystoupení mužského sboru 

„Bratříčci“ v kostele, na vánočních setkáních ve Starých Ouholicích a v Nové Vsi a při 

novoročním běhu. Ve středu 3. ledna na výletě vlakem do Klementina na jubilejní 

výstavu k výročí 800 let vzniku tradice betlémů. Lednovou členskou schůzku 

plánujeme na 11. ledna, výroční na 15. února.   

Zajímavou besedou o současném New Yorku se starostou obce panem Jansou 

jsme schůzku s přáními k nastávajícím svátkům a do nového roku schůzovou činnost 

pro letošek ukončili.  
 

 

VŠEM NAŠIM ČLENŮM, (SOUČASNÝM I BUDOUCÍM), VŠEM 
PŘÍZNIVCŮM, SPOLUPRACUJÍCÍM SPOLKŮM, ORGÁNŮM           

A ORGANIZACÍM, ZEJMÉNA PAK SPOLUOBČANŮM,   
DĚKUJEME ZA PŘÍZEŇ A PODPORU V UPLYNULÉM ROCE.  

PŘEJEME DO NOVÉHO ROKU JEN TO DOBRÉ                                               
- ZDRAVÍ, POHODU A DOBRÉ PŘEJÍCÍ LIDI KOLEM SEBE. 

 

Předseda Spolku Ing. Bruno Vognič  
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V neděli 26. listopadu jsme se před-adventně naladili v Satranově mlýně             

na Vepřku. Nejdřív nám nasněžilo, pak to roztálo, zima byla, prostě skoro zimní 

idylka. Tu pravou idylku jsme si udělali díky krásné výzdobě, koledám v podání 

nelahozevského Období sboru, adventním dílničkám i stánkům, lahodnému 

občerstvení… 

 

Program jsme zahájili setkáním v muzeu, kde jsme si připomněli 150. výročí 

narození našeho významného rodáka Josefa Waltera. Navštívil nás při                   

té příležitosti i historik Patrik Wirkner, který se rodu Walterů věnuje a díky 

němuž jsme se dozvěděli spoustu nových faktů i zajímavostí. Nejen děti 

obdivovaly v muzeu krásný historický betlém a preciznost, s jakou ho tatínek 

paní Klímové z Vepřku zhotovil.  
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Všichni jsme se těšili na vystoupení dětí z mateřské školy u stromečku                   

a společné odpočítání při rozsvěcení.  

 

Byl to krásný podvečer plný milých setkání, který byl završený oblíbenou 

komentovanou prohlídkou mlýna s panem Linzerem.  

Jménem kulturního výboru obce 

Nová Ves přejeme Vám všem 

krásné svátky a budeme se těšit 

na celou řadu setkání            

v příštím roce. 

Bohdana Tobiášková  
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Koloběh Říp - Praha je 51 km dlouhý 

závod smíšených dvojic, které se střídají 

o jedno kolo a běh. Udělali jsme 

v sobotu 2. prosince dopoledne             

za Okrašlovací spolek Nových Ouholic      

a okolí závodníkům tradiční občerstvení. 

V pravém zimním počasí přišly čaj            

a nějaký koláček nebo škvarková placka jistě k duhu. A my jsme si to taky užili.  

  

Moc rád jsem potkal pořadatelku a nestárnoucí závodnici Hanku Dvorskou. 

A sláva všem závodníkům, kteří dokoloběhli do cíle v loděnici v Troji. 

M. Exner, předseda Okrašlovacího spolku 

Ve středu 29. listopadu v podvečer jsme se v hojném 

počtu potkali na novoveské návsi.  

Děti z Klubíku Lvíček dozdobily vánoční stromeček 

ozdobami, které v klubu vytvořily. Společně jsme 

odpočítali rozsvícení stromečku i betlému, vyprskaly 

všechny prskavky, nechyběly koledy, cukroví, čaj, na 

lepší zahřátí (protože byla pěkná zima) pro dospělé         

i s rumem.  

B. Tobiášková, kulturní výbor 
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 V pátek 1. prosince odpoledne jsme se sešli tradičně 

v Miřejovicích na dětském hřišti. Ozdobili náš 

stromeček, ani by člověk nevěřil, jak moc vyrostl. Při 

jeho výsadbě jsme měli obavu, že nevydrží. No, to jen 

tak na okraj. 

Sousedé přinesli cukroví, vánočku. MK zajistil vařič, 

čaj, svařák a punč. Výjimečná chvíle setkání byla ještě 

podtržena bílou nadílkou. Stromeček jsme rozsvítili, 

děti „sedřely“ tu trochu sněhu z valu při pokusu 

bobovat a sáňkovat. 

Miřejovičtí se také domluvili na oblíbené ochutnávce 

bramborových salátů, která proběhne na hřišti den 

před Štědrým dnem. 

Bylo to krásné jako každý rok.  

 Za MK Miřejovice Jiří Karas 

Tradičního rozsvícení stromečku se ve Starých 

Ouholicích letos ujalo místní jezdecké sdružení 

Harley Forever i se svými zvířátky. To si nenechaly 

ujít především místní děti. 

V sobotu 2. prosince v 17 hodin se za hudebního 

doprovodu rozsvítil krásně nazdobený stromeček.  

Stromeček získal pěkné nové místo a náramně mu 

to sluší.  

Nechybělo občerstvení a příjemná sousedská 

setkání. 
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První adventní neděli jsme s Okrašlovacím spolkem slavnostně rozsvítili vánoční 
stromeček v Nových Ouholicích.  
Moc milé bylo posezení a povídání se sousedy v klubovně u svařáku, čaje a mnoha 
dobrot. 

M. Exner za Okrašlovací spolek Nových Ouholic a okolí 

 

  
A i vepřečtí rozsvítili svůj vánoční stromeček,               

a to v neděli 3. prosince večer. 

Nechyběl oheň, dobrá nálada, prskavky a domácí 

dobroty jako vánočka, koláčky, rohlíčky, buřtíky          

a maso na grilu…
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V úterý se vydal na svou pouť Mikuláš se svými pomocníky. Vzhledem k okolnostem 

musel změnit styl své návštěvy v jednotlivých částech naší obce. 

 Jak jsme informovali v minulém zpravodaji, Mikuláš měl v jednotlivých částech své 

stanoviště, kde čekal na děti. Ti, co přišli, jistě hned pochopili. Pro ostatní uvedu na 

pravou míru: Bohužel, úrazy se nevyhýbají ani peklu - jeden z našich čertů měl 

francouzské hole.  

 

Některé bojácné děti tak rodiče utěšovali slovy: „Neboj se, ten zlejší tě nedožene         

a ten druhý nic nedělá.“  

Vím, že někteří sousedé se těšili, že Mikuláš bude procházet kolem jejich okna, věřím, 

že se k tomu budeme moct zase příští rok vrátit. 

Nejvíce dětí bylo v Miřejovicích a Nových Ouholicích, několik dětí přišlo i ve Starých 

Ouholicích, na Vepřku bohužel nedorazil nikdo. 

Mikuláš, čerti a anděl dostali krásné obrázky. Těmi bude doplněna Vánoční výstava 

v Galerii Mezi živly v Miřejovicích. 

Jiří Karas 
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Tahle povedená trojice navštívila ve středu 6. prosince děti v mateřské školce. 

Poznáváte je? 

Byli nesmírně hodní a věříme, že si to děti skvěle užily. 

Vánoce naplněné klidem                  

a pospolitostí a dobrý rok 2024   

přejí  děti  a zaměstnanci                     

MŠ Nová Ves.
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Přejeme všem fanouškům, partnerům a příznivcům všechno jen to nejlepší          

v novém roce, hlavně pevné zdraví a nervy a velice děkujeme za podporu,         

a to zejména Obci Nová Ves.  

Jako novoroční předsevzetí máme 

připravené, že zlepšenými výkony       

v jarní části sezóny vylepšíme naše 

postavení v tabulce a budeme se 

snažit rozdávat svou hrou ještě více 

radosti.  

Chceme se ještě více věnovat 

nejmladší generaci a poskytnout         

jí kvalitní fotbalové zázemí.  

Začneme na sobě pracovat hned od ledna, kdy máme naplánované zimní 

soustředění ve sportovním areálu v Českém Dubu, k přípravě plánujeme 

využívat multifunkční hřiště s umělým povrchem v sousední Sazené. 

Jarní část sezóny by měla začínat na přelomu března a dubna. O přesném 

termínu zahajovacího i ostatních utkání vás budeme samozřejmě informovat.  

Za všechny členy TJ Sokol Nová Ves přeje do roku 2024 všechno nejlepší Petr 

Barnat, sekretář klubu 
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Srdečně Vás zveme na Štědrý den na novoveskou náves k sousedskému setkání 

s koledami, vánočními tradicemi a občerstvením.  

Na to pak navazuje program ve vepřeckém kostele Narození Panny Marie. Tradičně se 

bude rozdávat betlémské světlo, přineste si proto vlastní lucerničky, skleničky.             

A poprvé k nám zavítá ke společnému rozjímání a zpěvu nový pan farář M. Sklenář.  

I letos si budete moci v kostele prohlédnout Betlém, který kostelu propůjčila farnost 

Kralupy nad Vltavou a který pochází z druhé poloviny 19. století. Určitě si důkladně 

prohlédněte místo, kde je Betlém uložen – je to oltář Panny Marie, který pochází   

z 18. století. Uvnitř Betlému je malba Juditina mostu a okolí Prahy, dříve zde byla 

uložena socha Jana Nepomuckého, která je nyní v depozitáři. 

  

Co zatím v kostele neuvidíte, jsou sochy sv. Linharta a sv. Floriána, které právě 

procházejí pečlivou renovací, na niž naše obec také přispěla. Obě sochy pocházejí 

z první poloviny 19. století. Sv. Florián je považován za patrona profesí, které souvisejí 

s ohněm – hasičů, hutníků, kominíků, hrnčířů či pekařů. Je také vzýván jako ochránce 

proti suchu, ohni, povodním a válce. Je znázorňován v oblečení římského důstojníka 

s nádobou na hašení. Jeho sochy se budují na ochranu proti požáru. 

Svatý Linhart je patronem fyzicky i duševně nemocných, trpících, vězňů a také 

domácího dobytka. Linhart bývá vyobrazen v černém mnišském hábitu benediktina 

s vlasy zastřiženými do tonzury nebo jako opat v liturgickém oděvu s mitrou na hlavě. 

Jako atributy drží nejčastěji okovy na znamení osvobození vězně. Jako opat má 

v pravici berlu.      

B. Tobiášková s přispěním pana M. Uhra 
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Jubilejně již po desáté se 1. ledna 2024 sejdeme na návsi v Nové Vsi, abychom nový 

rok přivítali pohybem.  

Ve 14 hodin tak mohou účastníci Novoročního běhu vyrazit na trať, která je provede 

všemi částmi naší obce – a jako tradičně 

kolem všech obecních vánočních 

stromečků. Je třeba zdůraznit, že 

označení běh je trochu zavádějící.  

Cestu je možné absolvovat jakýmkoliv 

způsobem bez použití „motorů“. Takže 

jít, běžet, jet na kole nebo koloběžce, 

vézt se v kočárku ... 

Jedinou hnací silou je nadšení a chuť 

strávit hodinku, případně dvě, na 

čerstvém vzduchu se svými známými       

a sousedy. A vítáni jsou samozřejmě         

i naši čtyřnozí kamarádi.  

Novoroční běh není závodem, je to akce 

pořádaná hlavně pro dobrou náladu.  

A tu bude možné si na konciv 

Miřejovicích vylepšit ještě dobrým 

svařáčkem a určitě se najde i něco 

drobného k zakousnutí.  

Za MK Miřejovice Dana Burianová 



 23 



 24 

SATRANŮV MLÝN – 10 let obnovy a cesty 
od naivního nadšení k postupnému vystřízlivění 

Díl XI. - Rok 2019 aneb Tak teď už je mlýnice KONEČNĚ v suchu 

Rok 2019 byl beze zbytku věnován opravě mlýnice. Čekalo nás velmi náročné období. 

Bylo třeba nejen dokončit krov a střešní krytinu na hlavní budově mlýnice, ale 

současně jsme započali s dostavbou a rekonstrukcí přístavby turbínové strojovny. 

Poslední fáze rekonstrukce krovu byla nesmírně náročná. Vzhledem k tomu, že 

v mlýnici není ani jeden úhel pravý, a všechny odchylky a nedokonalosti se v průběhu 

let zhoršovaly, byl takřka nadlidský výkon krov napojit a zakončit. Byla to vlastně 

taková skládačka, která se úplně nepovedla, a pokud ji chcete nějak dát dohromady, 

musíte si vypomoct různými „udělátky“. Navíc při úplném rozebrání krovu zůstal bez 

opory horní štít, u nějž hrozilo zboření. Takže jsme ho museli různě podepírat                

a zpevňovat, aby ten půl rok, kdy si majestátně čněl k nebi bez pomoci krovu, vydržel. 

I tak jsme byli nuceni část přezdívat, neboť dřevěný krov byl vlastně součástí 

cihelného štítu. A ty dřevěné části, které byly součástí štítu, byly zcela zničené. 

  

  
Tady je na místě poděkovat panu Skřivánkovi a jeho kolegům, díky nimž se 

z původního krovu podařilo zachovat maximum možného. Je to nejlepší tesař, 

kterého jsme kdy potkali a jsme moc rádi, že s ním můžeme na záchraně areálu 

spolupracovat. Za rekonstrukci krovu barokní mlýnice získal v roce 2019 Cenu cechu 

klempířů, pokrývačů a tesařů – za nejlepší historický krov. 
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Před zimou se nám přes všechny problémy podařilo mít celou budovu barokní 

mlýnice pod střechou, a ještě omítnout velkou 

část zadní fasády. Při opravě jsme objevili 

zazděné původní otvory (okna) v patře 

budovy, které jsme po dohodě s památkáři      

a po absolvování administrativního kolečka 

(stanoviska, úprava dokumentace, úprava 

stavebního povolení) znovuobnovili. 

 

V druhé polovině roku jsme přistoupili také k opravě (respektive dostavbě) z velké 

části zničené budovy turbínové strojovny. To, jak byla v prvním patře původně 

napojená na budovu hlavní mlýnice, se už dalo vyčíst pouze z otisků na zdivu mlýnice. 

Do konce roku byla i tato část zvnějšku hotová a pod střechou. Jako střešní krytinu 

jsme použili staré, ještě ručně dělané, 

„bobrovky“. 

Nad plán jsme stihli dokončit ještě část okenních 

otvorů budovy. Byla osazeny původními, 

naprosto úžasně zrepasovanými technickými 

okny. Laik nemá vůbec šanci poznat, že jsou okna 

původní. Jsme moc rádi, že jsme se seznámili 

s panem Böhmem, který je nejen šikovný 

kovář/zámečník, ale také skvělý člověk. 

Současně jsme zahájili spolupráci s panem Volejníkem, projektantem, s nímž 

spolupracujeme doposud na úplném dokončení areálu. Přestože byl rok 2019 velmi 

náročný, měli jsme velké štěstí na skvělé lidi. Postupně jsme vybudovali úžasný            

a funkční tým. Hlavně díky jejich talentu, práci a obrovskému nasazení vypadá areál 

tak, jak ho dnes znáte. 

Pavlína Linzerová 
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 Pomalu, sladce, se zlatým příslibem něčeho zvláštního se táhne med přidávaný 

do voňavých vánočních perníčků. Stejně tak, pomalu a sladce s příslibem vyvrcholení 

v podobě dárků pod vánočním stromečkem, se vlečou dětem dny zbývající do 

Štědrého dne. Pocit radostného, tajemstvím naplněného prosince, na jehož konci 

přijde zázrak sice očekávaný, ale přesto stále znova udivující. Mě ten adventní čas 

vrací do dětství. Do milého, čistě omítnutého stavení s červenou střechou. S jedním 

malým okénkem vzadu, kterým na nás z dálky mrkal. K milované babičce... 

 
 Kolem úhledný plot z pečlivě ostříhaných zimostrázů. Výklenek nahoře nad 

okénky. Uvnitř za umytými skly oken barevný vodopád vánočních kaktusů v několika 

odstínech od bílé po tmavě rubínovou, babiččina chlouba. Bělostné naškrobené 

záclonky nad nimi. Když jsem po dlouhé době na pražském vzduchu nadechla             

tu báječnou vůni vanilkového cukru, smíchanou s vůní cikorky, která se neustále 

ohřívala a znovu vařila na kamenci velkého sporáku, byla jsem šťastná jako kotě. 

Přeslechla jsem babiččino obvyklé „běž si umýt ruce!“ a už jsem seděla na nízké 

stoličce u sporáku a otvírala jeho nenasytná dvířka. Milovala jsem plameny v něm, 

milovala jsem vůni dřeva složeného vedle něj. Mísila se s vůní plátěných pytlíčků, 

které nad ním visely a ve kterých se sušily, dosušovaly nebo prostě jen uskladňovaly 

bylinky. 

 Má babička byla léčitelka. Většinu roku sbírala po okolí květy, listy, natě, kořeny 

všemožných rostlin. Pěstovala spoustu bylinek na zahradě. Sušila je všude. V kuchyni 

nad sporákem, venku pod střechou, nahoře na půdě. Ten půdní prostor měl 

neuvěřitelné kouzlo. Když se v létě vylezlo po dřevěných schodech nahoru a otevřela 

se malá nízká dvířka, dýchla na člověka taková vůně, že se to nedá slovy popsat. 



 27 

Napříč celým prostorem byly natažené prádelní šňůry a na nich visely desítky                

a desítky plátěných a papírových sáčků všech možných velikostí. Jejich obsah byl 

místy tak opojný, že se až točila hlava. Prostředkem půdy se táhla nízká zídka, kolem 

komína byla obložena prkny, na kterých se to nádherně snilo. Sedla jsem si zády        

ke komínu, ohřívala si o něj hubená záda, kolena přitáhnutá pod bradu, hlavu 

položenou na nich, nos plný těch báječných vůní, oči zavřené. Magická chvíle.  

 Podél zídky jedna vedle druhé stály staré dřevěné truhly. Některé jen tak 

nenalakované, některé barevné, lakované. Některé dokonce s obrázky. Starý dřevěný 

vojenský kufr s okovanými rohy. Proutěné koše. Dvě stále fungující máselnice. Nahoře 

zavěšené kukuřičné klasy. Několik obrovských sádelňáků. Pár demižonů. Bohatství 

tvarů, barokní i strohé nádoby, plné kouzelného obsahu. Zrnka pšenice, otruby, 

v další truhle ječmen. Seno. Vedle také seno, ale s jinou vůní. Čichala jsem k těm 

truhlám a košům, otvírala víka sádelňáků a pátrala v plechových krabicích                    

na poličkách kolem. Nic nebylo popsané. Ani písmenko, ani jedna číslice, žádné 

datum. Babička si to zkrátka všechno pamatovala, kdy tam kterou nať či nasbíraný 

květ dala. Neměla problém poznat ty bylinky po vůni, po barvě, po tvaru.  

 V domku byla špajzka, komora obestavěná dřevěnými regály, které byly plné 

sklenic s krásně barevným obsahem. Od kompotů, zavařenin, přes staré sklenice 

s likéry, naloženou zeleninu ve směsích, které ladily nejen oku. Úplně vzadu byl 

dřevěný poklop, ukrývající malý sklípek, na jehož podlaze stály kameninové sádelňáky 

plné dobrot. Bytelné dřevěné bedýnky s pískem v zimě ukrývaly stále čerstvou mrkev 

a petržel, spolu s celerem na občasnou skvělou nedělní svíčkovou – nejlepší byla ta ze 

srnčího masa s pověstnou šípkovou zavařeninou mé babičky, neuvěřitelně pracnou.  

V jednom sádelňáku byla taková kouzelná záležitost. Prostě se do něj dávaly 

všechny ovocné plody tak jak je postupně přinášela zahrada, pole a les a jednotlivé 

vrstvy se zalévaly ředěným alkoholem, který potají pálil děda. Babička to občas 

zakápla lžící rumu, aby to dostalo tu správnou chuť. Když přišla první adventní neděle, 

babička vzala velikánskou naběračku s dlouhou násadou a obrovskou skleněnou mísu 

a šla do sklípku pro první porci té dobroty. Bowle jsme tomu vznešeně neříkali, prostě 

to byla vánoční dobrota. My děti jsme ji měly kvůli obsaženému špiritusu zakázanou    

a tak jsme se bavily počítáním druhů ovoce. Bylo ho hodně – od velkých jahod přes ty 

malé a voňavé lesní, třešně, višně, meruňky, broskve, bílý a červený rybíz a chlupaté 

angrešty, špendlíky, borůvky a maliny, ostružiny, švestky, jablíčka, malé hruštičky, 

pokrájené zelené ořechy sbírané o svatém Janu, jeřabiny. Končilo to všechno 

nakrájenými žlutými kdoulemi. Občas se nám podařilo alespoň malinký voňavý 

kousek potají ukrást.  
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 Druhý baňatější kameninový hrnec s velmi těžkou poklicí ukrýval čalamádu. 

Vlastně totéž co se dělo s ovocem, dělo se tady se zeleninou. S jediným rozdílem – 

jednotlivé nakrouhané či pokrájené vrstvy se zalévaly nálevem, takovým do jakého 

dodnes nakládám okurky. Navrch se dával léty vymáčený a octem a solí vybělený 

velký valoun, aby to všechno pěkně slehlo. A ten třetí kameňák obsahoval nakládané 

ryby – všechny ty grundle, línky, úhoře i větší kapry a cejny, jak je přinesl život – tedy 

spíše vděční z nějakého neduhu vyléčení zákazníci. Ryby byly pokrájeny na kousky, 

prokládány velkým množstvím cibule a kuliček pepře, nového koření a bobkového 

listu. Jedinou kostičku jste v těch drobných i velkých rybkách nenašli, všechny             

se pěkně rozpustily a celé to byla neskutečná dobrota.  

 Ve špajzu vždycky visel nějaký ten šrůček bůčku, špek, klobásky a salámy a děda 

měl (jak jsme brzo my děti zjistily) na nejhornější poličce příhodně připravený dlouhý 

ostrý nůž, se kterým chodil ukrajovat, aby babička nevěděla. My děti jsme tam sice 

nedosáhly, ale zato jsme si občas na loupícího dědu počkaly venku a použily na něj 

vyděračskou techniku: „Jůůůůůů, to se řekne babičce!“ Po těchto slovech byla naše 

prostořeká hrozící ústa ucpána kouskem nějaké té pěkně mastné dobroty. 

 Babička také pekla pro celé široké okolí koláčky, koláče, cukroví, dorty. 

Miniaturní koláčky svatební, o pouti trochu větší vázané, desítky druhů vánočního 

cukroví, jedno lepší než druhé. Měla obrovskou fantazii, rok co rok přibýval do její 

sbírky nějaký ten nový recept na vánoční cukroví, protože v létě její nůše odkudsi 

přinesla cosi ovocného, co se zpracovalo novým způsobem a byla z toho nová 

lahůdka. Už jen všechny ty marmelády a želé se lišily rok od roku, protože je babička 

zpracovávala desítkami různých způsobů. Říkala sice, že je to přírodou, buď bylo to 

léto hodně nebo méně slunce a podobné řeči, ale já dnes už vím, že to prostě bylo její 

obrovskou mírou fantazie, se kterou každý ten základní recept vylepšila.  

 Každý rok se v adventním čase dodržovaly staleté rituály. Od vonícího 

adventního věnce, přes barborky z třešňových větví, pečení cukroví, kterého muselo 

být minimálně dvanáct druhů, jako je měsíců v roce a babička to některý rok uměla 

natáhnout až na 52 (jako týdnů v roce), až po přípravu štědrovečerní tabule. V té 

malé kuchyni babička rok co rok hrála s nábytkem hru na "škatule hejbejte se", aby 

vykouzlila dost místa pro štědrovečerní stůl se šesti židlemi, pro nás tři děti, babičku       

s dědou a pro náhodného kolemjdoucího, který - ač námi dětmi každoročně                  

s napětím očekáván - nikdy nepřišel. Ale co kdyby, že?  

 K večeři jsme si sedli teprve až vyšla první hvězda. Jak jsme to poznali, když bylo 

zataženo? Jednoduše, obřadně nakráčela domů naše kočka. Slavnostně prostřený stůl 

s nablýskaným porcelánem a třpytícím se sklem, s mincí a kapří šupinou pod každým 

talířem, se všemi dobrotami předem na tom stole nachystanými, protože od něj se 
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nesmí vstávat, dokud se všechny jídlo nesní. Na talíř se pak musí dát jen tolik jídla, 

kolik kdo sní, protože v posledním soustu je přece největší síla. Nepřekonatelná rybí 

polévka a na sádle smažené kostičky housek, smažené kapří podkovy pro štěstí, 

bramborový salát, vyrobený den předem, ve kterém nebylo nic, snad kromě soli          

a koření, co by se muselo kupovat, protože všechny ty přísady v něm obsažené 

babička vypěstovala, naložila, vyudila. Nechyběly talířky s chlebem s máslem a miska 

medu, který chrání před zlem, vánoční kuba plný česneku, který posiluje, se sušenými 

letními hříbky, které dávají sílu. Dále pak jablečný závin, pracně upletená                        

a mandlovými lupínky bohatě zdobená vánočka a třípatrový podnos s cukrovím. 

Kouzelná panenská jablíčka, hrušky, ořechy a oříšky, sušené ovoce mnoha druhů pak 

podtrhly krásu všech těch dobrot na oslnivě bílém slavnostním ubruse. Mihotající se 

plamínky svíček, na plotně vonící purpura babiččiny výroby, malé jedlové větvičky        

a nezbytné kousky zeleného jmelí s bílými perlami kuliček - to vše představovalo 

úžasné kouzlo, ze kterého se vám stáhlo hrdlo a chtělo se vám tak trochu plakat. 

 Když jsme se my děti konečně 

dočkaly posledního sousta, které 

zmizelo v dědových ústech, utíkaly 

jsme do jediného pokoje v domku, kde 

se třpytila ta nejkrásnější jedle, 

zdobená především foukanými 

ozdobami podkrkonošských sklářů, 

kde to vonělo nezaměnitelnou vůní 

hořících svíček, zavěšených jablíček      

a sušeného ovoce, hlavně pak jehličí,    

a pod stromkem vykukovaly krabice s dárky. Nikdy to nebyly pompézní a drahé 

hračky. Knížky plné pohádek, porcelánové hrnečky či sklenky s naivně dětskými 

motivy, jednoduché dřevěné hračky a velmi vzácně ty malé fungující na klíček.  

 Když jsme se všichni potěšili dárky, přišla řada na štědrovečerní zvyky. Nejdříve 

jsme půlili krásně červená jablka z malého sádku za chalupou. Pouštěli jsme si 

miniaturní lodičky z ořechových skořápek a pořádali námořní bitvy ve starém 

porcelánovém umyvadle. Bitvy končily, když se všechny lodičky potopily a tak jsme se 

nikdy nedozvěděli, jak to věštění budoucnosti vlastně dopadne. Do toho nám cinkalo 

andělské zvonění a náš v ostatním čase většinou velmi nerudný děda si se starým 

rádiem pobrukoval vánoční koledy. 

 Večer toho nejkouzelnějšího dne v roce končil ve vysokých nejměkčím peřím 

vystlaných peřinách, zachumlali jsme se do nich a poslouchali babiččino vyprávění na 

dobrou noc. O narození božího děťátka, co se kolem té slavné události všechno dělo, 
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jak za ním všichni chodili. Ten průvod božích návštěvníků byl pěkně dlouhý, už jsme 

babičku popoháněli, protože jsme věděli, že po něm bude následovat pohádka             

o podkrkonošských skřítcích a rarášcích, jejich dobrých ale i zlých skutcích, báječně 

strašidelné vyprávění, krásně jsme se báli tak dlouho, až jsme z toho usnuli...  

 Druhý svátek vánoční, hned jak se rozednělo, přinesl ještě jednu naši tradici.    

Na zápraží připravený smrček jsme na dvorku zdobili potravou, určenou především 

pro ptáčky. Zavěšovali jsme na nitích navázané šípky, trnky, jeřabiny, malá panenská 

jablíčka a v seně uchovávané voňavé hruštičky, sušené švestky, sušené plody černého 

bezu a všechny možné lesní plody. Na ptactvo nebeské se totiž myslelo celý rok, celý 

rok se sbírala a sušila tahle zimní potrava. Ozdobený smrček jsme pak vynesli do pole 

za chalupou, tam se zametlo pár metrů, stromek se zapíchl uprostřed a kolem se ještě 

položila sláma a na ni nasypala pšenice, oves či slunečnicová semena a zbytky ořechů, 

které zůstaly z předchozího loupání na vánoční cukroví. Také řepu jsme tam 

nastrouhali. A pak už jsme my děti přilepily nosíky na sklo jediného okénka, které 

z chalupy tím směrem vedlo a obdivovaly ta hejna všech možných ptáčků, občas jsme 

zahlédli myšku, zajíce a bažanty, ba i veverky tam opatrně velkými přískoky dorazily 

z blízkého lesa. Navečer to přišly okukovat a ochutnat trochu bázlivé srnky. Byl to 

krásný pohled, to vám řeknu!  

 Přeji vám, abyste si každý adventní den a hlavně pak na Štědrý den, ať jste 

kdekoliv, vytvořili vánoční atmosféru, dopřejte si ten neobvyklý přepych klidu, 

vánočních koled, vůně jehličí a purpury a tichého mihotání svíček. Oživte staré zvyky, 

čarujte, radujte se, mějte se rádi a mějte požehnané svátky vánoční!  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kouzelné vánoce a pevné zdraví do nového roku ze starobylého Vepřku!          

Jaroslava Klímová (doplněno obrázky Josefa Lady) 
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17. prosince Adventní koncert v kostele na Vepřku - od 10 hodin 

24. prosince Štědrý den na návsi - od 14 hodin 

24. prosince Betlémské světlo - od 14:30 do 16:30 v kostele na Vepřku 

1. ledna 2024 Novoroční běh - od 14 hodin z novoveské návsi 

3. ledna  Spolek seniorů - výlet vlakem do Klementina na výstavu betlémů 

11. ledna Schůze Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

10. února Novoveský masopust 

15. února Spolek seniorů - výroční členská schůze 

28. února Zasedání zastupitelstva obce - od 17:30 hodin v sále OÚ 

22. března Vítání jara 
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